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Scheldeverbinding Antwerpen  -  Studie

Op de Antwerpse gemeenteraad van 6 april 2020 werd goedkeuring gegeven aan een 
nieuwe studie ter waarde van 400.000 euro om een nieuwe Scheldebrug of -tunnel extra 
te onderzoeken. Voor dit onderzoek voorziet de stad Antwerpen in 125.000 euro uit haar 
bijgedragen budget voor de leefbaarheidsprojecten, de overige 275.000 euro wordt 
uitgetrokken door De Vlaamse Waterweg nv (DVW). 

De Scheldebrug is één van de achttien leefbaarheidsprojecten die gekozen werden 
binnen het Oosterweeldossier en stond even ter discussie. Met begeleiding van intendant 
Alexander d’Hooghe werd in 2019 een bemiddelingstraject gestart, waarbij de nieuwe 
studie de opgedane inzichten verder moet onderzoeken. Over deze studie informeer ik 
graag naar de stand van zaken.

1. Wanneer wordt de oplevering van de nieuwe studie over de nieuwe 
Scheldeverbinding verwacht? Welke partner werd ingeschakeld om deze studie uit te 
voeren?

2. Wordt er verwacht dat deze studie een aanzet kan geven tot een concrete piste voor 
brug of tunnel, zonder verdere onderzoeken? Zullen met andere woorden de knopen 
doorgehakt kunnen worden op basis van de verwachte bevindingen?

3. Om welke redenen werden niet alle gunstige alternatieven uit de vorige studie 
meegenomen in de nieuwe studie?
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1. De Vlaamse Waterweg nv (DVW) en de stad Antwerpen hebben studiebureau SBE 
N.V. uit Sint-Niklaas aangesteld om deze studie uit te voeren. Het definitieve rapport 
wordt vermoedelijk dit najaar opgeleverd. 

2. Ik kan heden geen voorafnames doen op het vervolgtraject. Dat zal pas kunnen na 
grondige analyse van de bevindingen en verdere overweging van alle elementen van 
het dossier. 

3. De scope van de huidige studie vloeit voort uit het slotadvies dat de intendant op het 
einde van zijn bemiddelingstraject opgesteld heeft. De intendant adviseerde verder 
onderzoek naar brug- en tunnelopties en een veerpont. De brug- en tunnelopties 
worden bestudeerd in de huidige studie. Voor wat het veer betreft, verwijs ik naar 
mijn antwoord op schriftelijke vraag nr. 772 van 20 april 2020, gesteld door de heer 
Imade Annouri. 

Zowel het College van Burgemeester en Schepenen van de stad Antwerpen, in zitting 
van 13 maart 2020, als de Antwerpse gemeenteraad beslisten dat zij geen onderzoek 
van de veeroptie wensten. Het standpunt van DVW hierin, dat ik toen mede 
onderschreven heb, was dat een onderzoek van de optie voor een veer weinig zinvol 
was indien daar geen lokaal draagvlak voor bestond.


